



SHARAF

SHARAF

Sharaf – die Ehre ist das höchste Gebot in Hamits Familie, die aus Afghanistan stammt. Sohn Bashad, der sich offen zu seiner Homosexualität bekennt, hat diese Ehre beschmutzt und verdient aus der Sicht des Vaters und des älteren Bruders Reza den Tod. Reza besorgt die Waffe und setzt ausgerechnet den 13-jährigen Hamit massiv unter Druck, den Ehrenmord zu begehen.

“Sharaf” – honour is the first commandment in Hamit’s Afghan family. By openly admitting his homosexuality, son Bashad has soiled this honour. From the point of view of his father and older brother Reza, he deserves to be killed. Reza procures a weapon and begins pressuring 13-year-old Hamit, of all people, to carry out the honour killing.

Jim Naby, 1983 in Kabul geboren, lebt seit 1992 in Hamburg und realisiert als Autor und Regisseur seit 2010 Kurzfilme. Seit 2012 dreht er die Filme gemeinsam mit Lasse Nitz, der zusätzlich Regie, Kamera und Schnitt für Musikvideos etc. übernimmt.

Jim Naby, born in Kabul in 1983, has lived in Hamburg since 1992 and has written and directed short films since 2010. In 2012, he started making films with Lasse Nitz, who also directs, shoots, and edits music videos and more.

Deutsche Premiere

Do 3.11.
22:15h
CS7

Deutschland 2015, 17 Min., dt. OF, engl. UT

R: Jim Naby B: Jim Naby K: Julian Müller Scheffsky D: Birol Ünel (Vater), Arman Kaschmiri (Reza), Atilla Oener (Bashad), Diyar Khan (Hamit) P: Faysal Omer, miko film

*Free
your Soul*

communicare
Persönliche Entwicklung
www.communicare.de

Lachmann's
Goldschmiede

23552 Lübeck
Glockengießerstr. 34
Telefon: 04 51 / 712- 34
www.lachmanns-goldschmiede.de